
Protokół nr 5/24 

 Z posiedzenia Zarządu Koła Łowieckiego nr 22 „Knieja” w Trzciance z 

dnia 08-07-2024 

Uczestnicy Posiedzenia: 

Kazimierz Stefański – Prezes Zarządu 

Sławomir Piszel - V-ce Prezes Zarządu 

Patryk Sołtysiak - V-ce Łowczy Koła 

Paweł Różycki – Sekretarz Koła 

Wojciech Warnkowski- Skarbnik Koła 

Goście  

Karol Sanocki - Komisja Rewizyjna 

Konrad Margowski- Gospodarz   

Krzysztof Rogusz -   Gospodarz  

 

Podczas Posiedzenia ustalono co następuje: 

 

1. Prezes Zarządu przywitał przybyłych gości oraz Członków Zarządu i rozpoczął posiedzenie. 

2. Posiedzenie zostało zwołane w celu spotkania się członków zarządu z gospodarzami łowisk 

aby omówić kwestie prac prowadzonych w łowiskach i potrzebę inwentaryzacji.  

Podczas dyskusji ustalono ogólny zakres prac które koledzy gospodarze mają rozdysponować 

w śród myśliwych oraz potrzebę zakupu desek w tartaku. 

Ustalono również że godziny gospodarcze wypracowane przez kolegów myśliwych będą 

przesyłane do kol. Patryka Sołtysiaka raz w miesiącu. 

3. Kol. Konrad Margowski przedstawił rozliczenie wykonanych przez siebie prac oraz dowód 

zakupu nasion służących do obsiania poletek. 

4. Kol. Wojtek Warnkowski wyjaśnił że aby uniknąć nie porozumień, rachunki uproszczone 

otrzymywane przez koło muszą być wystawiane osobiście przez osoby wykonujące zlecone 

prace. 

5. Rozpatrzenie wniosku kol. Agnieszki Kupś o urlopowanie na okres 3 lat.  

Wniosek złożony do Zarządu Głuwnego zawiera prośbę o urlop na okres 3 lat w okresie 

01.01.2024r. do 31.12.2026r. Zarząd koła przychylił się do pozytywnego rozpatrzenia wniosku 

przez zarząd główny. Kol. Wojtek Warnkowski zobowiązuje się do kontaktu z zarządem 

głównym w celu uregulowania sprawy opłaconej składki za koleżankę A. Kupś. 

6. Ustalono potrzebę zmiany adresu siedziby koła na potrzeby księgowe i statutowe. 

7. Podjęto decyzję o podpisaniu umowy z firmą PHU Trap na usługę odołowienia strzelnicy w 

kwocie 4,5 tyś. złotych.  

8. Omówiono sprawę wypłaty strzałowego. Sprawa wciąż nie uregulowana i opóźniana z 

powodu kol. Konrada Drzewieckiego.  

Kol. Wojtek Warnkowski wniósł uwagę że kol. łowczy może mieć nie porządek w 

dokumentach co może powodować problem z wykonaniem zadania dostarczenia listy osób 

które powinny dostać wypłatę strzałowego. 



9. Kol. Patryk Sołtysiak zgłasza problemy z zestawieniem dzików które powinno trafić do 

weterynarii oraz poprawą planu łowieckiego w systemie EKEP. Problemy są również  sprawą 

niekompetencji kol. Łowczego. 

10. Zarząd Koła za pośrednictwem kol. Sekretarza Pawła Różyckiego wzywa nieobecnego kol. 

Konrada Drzewieckiego pełniącego obowiązki łowczego do jak najszybszego i rzetelnego 

wykonania powierzonych mu obowiązków. Kol. Karol Sanocki wniósł uwagę że kol. Konrad 

Drzewiecki mocno nadwyrężył zaufanie okazane przez członków zarządu i komisji rewizyjnej. 

11. Kol. Prezes Kazimierz Stefański przedstawia potrzebę organizacji dodatkowego WZCzK w celu 

wprowadzenia zmian w uchwałach Koła Łowieckiego. 

12. Zapytanie kol. Karola Sanockiego o odblokowanie pozostałych rogaczy dla myśliwych 

komercyjnych w celu realizacji planu łowieckiego. 

Zarząd wyraził zgodę. 

 

            

          


